
M3s 1.30版固件

2018 年 2 月 8 日更新

增加功能：

1、增加 OPUS 音频格式的支持。

修改内容：

1、加快字串滚动速度。

2、修复息屏时，滚轮确定键仍可工作的 BUG。

3、修复其他系统 bug，提升用户体验。

系统更新方式：

1、前往山灵官网 M3s 产品页面下载最新固件 update.upt。

2、确保 M3s 电量充足，将压缩包解压打开，把压缩包中的 update.upt 升级文件放入 TF 卡

中。

3、在系统设置中，选择系统升级，升级完成后系统自动重启，升级完毕。

4、如在升级过程中把卡拔出，机器会显示 insert TF Pls 的字样，此时只需要把卡重新插入就

可以继续升级了。

5、如选择系统升级后提示未发现升级文件，请检查是否解压了压缩包、升级文件是否放在

根目录或查看升级文件在传输过程中有无损坏，升级文件 update.upt 需放在内存卡根目录下，

如升级文件在传输过程中损坏，请把升级文件重新导入内存卡。



M3s V1.30 Firmware

Feb.8th,2018.

New functions：

1.Added support of OPUS Codec.

Changes and fixes：

1. Higher speed of scrolling text.

2. Fixed the problem of the wheel’s “press to confirm” function being active while screen is

locked.

3. Fixed other small system bugs.

How to update:

1. Go to the page of M3s on Shanling official site to download the latest firmware.

2. Make sure that M3s is in full battery condition, unzip the file and put update.upt into root

folder of TF card.

3. Choose “System Update” in system settings and wait until system restarts. Check in settings

“About M3s” to be sure new firmware is installed.

4. If TF card has been pulled out during update process, it will show “insert TF Please”, please

insert TF back into your device in order to continue update.

5. If update doesn’t start after choosing “System Update” , please check if the file has been

unzipped, if the file has been in root folder, or if the file has been damaged during the transfer.

The firmware must be in the root folder of TF card. If it is damaged, please transfer it into the TF

card again.


